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Acta de reunió de la Junta d’Escola ordinària de l’EPSEVG 
 
Núm. de sessió: 3/2023 
Data: 18 de maig de 2023 
Hora d’inici: 12.53h.   
Hora d’acabament: 14.25h. 
Lloc: Sala d’Actes EPSEVG 
 
Membres 
 
Assistents: 
Zaragozá Monroig, Marisa – PDI-A, membre nat – Presidenta 
Morillas Varón, Rafael – PDI-B, membre nat – Secretari Acadèmic 
Alemany, Pilar – PAS, membre electe 
Aliau Pons, Joan Josep – PDI-B, membre nat 
Andrada Gascón, Pere – PDI-A, membre nat 
Baile Puig, Maite – PDI-A, membre electe 
Batlle Arnau, Carles – PDI-A, membre nat 
Blanqué Molina, Balduí . PDI-A, membre electe 
Castell Balaguer, Joan Vicent – PDI-B, membre electe 
Castilla Fernández Miquel – PDI-A, membre nat 
Català Mallofré, Andreu – PDI-A, membre electe 
Dichós Cala, Gerard – Estudiantat, membre electe 
Espina Flores, Paula – Estudiantat, membre electe 
Esteve Cusiné, Jordi – PDI-B, membre nat 
Gargallo Miranda, Júlia – Estudiantat, membre electe 
González Rojas, Hernán – PDI-A, membre nat 
Jiménez Garcia, Núria – PDI-B, membre electe 
Magnusson Morer, Ingrid – PDI-B, membre electe 
Marin Tordera, Eva – PDI-A, membre nat 
Martínez Rovira, Núria – PAS, membre electe 
Massana Hugas, Immaculada – PDI-A, membre electe 
Menargues Muñoz, Sergi – PDI-B, membre electe 
Mestres Romeu, Montserrat – PAS, membre nat 
Miquel Masalles, Jaume – PDI-A, membre nat 
Miret Tomàs, Jaume – PDI-A, membre nat 
Moreno Lupiañez, Manel – PDI-A, membre electe 
Musté Rodríguez, Marta – PDI-A, membre nat 
Nápoles Alberro, Amelia – PDI-A, membre nat 
Perat Benavides, Ignasi – PDI-A, membre nat 
Picas Barrachina, Josep Anton – PDI-A, membre nat 
Ramos Herrero, Paula – Estudiantat, membre electe 
Raya Giner, Cristóbal – PDI-A, membre nat 
Raya Marcos, David – PAS, membre electe 
Rodríguez de la Peña, Gume – PAS, membre electe 
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Román Jiménez, José Antonio – PDI-B, membre electe 
Salvadó Cabré, Nati – PDI-A, membre nat 
Sánchez José, Marian – PAS, membre electe  
Toma, Daniel Mihai – PDI-B, membre electe 
Torrent Burgues, Marcel – PDI-A, membre nat 
Vidal Ferré, Rafael – PDI-A, membre nat 
Vilà Martí, Frederic – PDI-A, membre nat 
 
Excusats: 
Arnó Macià, Elisabet – PDI-A, membre nat 
Berbegal Mirabent, Jasmina – PDI-A, membre nat 
Bernad Pañella, Camil – PAS, membre electe 
Casas Fernández, Bernardino – PDI-B, membre electe 
Martí Colom, Pau – PDI-A, membre nat 
Masip Bruin, Xavier – PDI-A, membre nat 
Playfair, Rachel – PDI-B, membre electe 
Prat Farran, Joana d’Arc – PDI-A, membre electe 
Simó Mezquita, Ester – PDI-A, membre electe 
Sivatte Adroer, Maurici – PDI-A, membre nat 
 
Absents: 
Del Rio Fernández, Joaquim – PDI-A, membre nat 
Garcia Martínez, Josep Oriol – Estudiantat, membre electe 
Guzmán Solà, Ramon – PDI-A, membre nat 
Llorens Garcia, Ariadna – PDI-A, membre electe 
López Membrilla, Manel – PDI-A, membre electe 
Martínez Antúnez, Nora Isabel – PDI-B, membre electe 
Romagosa Martínez, Jan – Estudiantat, membre electe 
Ruiz Avila, Elisabeth Sarai – Estudiantat, membre electe 
Sánchez López, Sergi – PDI-A, membre nat 
Soler Ruiz, Joan – PDI-A, membre nat 
Trullols Farreny, Enric – PDI-A, membre nat 
 
Convidat 
Muñoz García, Francisco M. – PAS, USIRE 
 
Ordre del dia 

 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior del 09/03/2023 (Doc 1/3-2023). 
2. Informe Directora. 
3. Aprovació de la proposta del Pla Estratègic de l’EPSEVG 2023-2026 (Doc 2/3-2023). 
4. Aprovació  de  la  documentació  per  a  l’Acreditació Institucional  SGIQ  de  l’EPSEVG 

(Doc 3/3-2023). 
5. Afers de tràmit.  
6. Torn obert de paraules.  
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Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior del 09/03/2023 (Doc 1/3-2023). 

 
Rafael Morillas, Secretari Acadèmic, membre nat – Demana si es pot aprovar l’acta per 
consens. 
 
S’aprova per consens l’acta de la sessió anterior. 
 

2. Informe Directora. 
 
Marisa Zaragozá, Directora, membre nat – Explica els següents temes: 
 
Primer de tot té un record per la recent pèrdua, el passat mes de març, de l’exprofessor 
Ramon Nogué del departament de Ciència i Enginyeria de Materials. 
 
a. Nous nomenaments: Felicita a les diferents persones nomenades. 

 
- Jordi Guàrdia com a Director de la FME. 
- Jordi Esteve com a Cap de Secció del departament de Ciències de la Computació. 
- Ariadna Llorens representarà el departament d’Organització d’Empreses duran la 

baixa de la Cap de Secció, la professora Jasmina Berbegal. 
- Marta Díaz com a Delegada del Rector  pels Estatuts de la UPC. 

 
b. Places de Lectors – De les noves places de Lector/a que hi haurà a la UPC, n’hi ha 8 

que poden ser per l’Escola, dels següents departaments: 
 
701 – Departament Arquitectura de Computadors 
713 – Departament d’Enginyeria Química 
717 – Departament d’Enginyeria Gràfica i Disseny (2 places) 
723 – Departament de Ciències de la computació 
737 – Departament de Resistència de Materials 
744 – Departament d’Enginyeria Telemàtica 
747 – Departament d’Enginyeria de Serveis i Sistemes d’Informació (Departament nou 

a l’Escola) 
 
Hi ha un parell de places més de lectors Serra Hunter: 
 
713 – Departament d’Enginyeria Química 
717 – Departament d’Enginyeria Gràfica i Disseny 
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c. Acreditació Institucional de Centre – Com ja sabeu aquest any 2023 estem immersos 
en fer l’acreditació institucionals juntament amb l’ESEIAAT, ETSEIB I EPSEM. Si 
s’aconsegueix aquesta acreditació aleshores tots els graus quedaran acreditats per un 
període de 6 anys. Aquesta acreditació s’està fent paral·lelament a l’acreditació del 
Grau de Disseny i Desenvolupament del Producte, que ja estem en la seva fase final, 
doncs com ja sabeu el passat 17 d’abril va venir el Comitè d’Acreditació Extern (CAE) i 
de moment les primeres conclusions són positives tot i que, també ens han comentat 
aspectes  millorar com és el cas de les instal·lacions i el nivell d’anglès de l’estudiantat. 

 
d. Pla Estratègic – L’Equip Directiu té l’encàrrec de dissenyar el Pla Estratègic de l’Escola, 

seguint el calendari de l’AQU els hi hem d’enviar i és per això que avui el portem per 
a la seva aprovació, si hi esteu d’acord. 
 

e. Face2face – Els passats 10 i 11 de maig es va realitzar a la Biblioteca la 17a. Edició del 
Face2Face amb la participació de 75 estudiants, unes 23 empreses i es van fer més de 
600 entrevistes, tot va funcionar molt bé. És un format que agrada molt a les empreses 
i a l’estudiantat. Agraeixo molt la feina feta per tothom. 

 
f. Horaris Q1 pel curs 2023/2024 – Explica que ahir es van fer públics el horaris del 

primer quadrimestre del proper curs i recorda que la franja dels dijous de 12.30h. a 
15.00h. no es pot fer classe. Comenta que les classes comencen el 7 de setembre i el 
dia 6 es fa la sessió d’acollida. 

 
g. Enquestes a l’estudiantat – Us recordo que deixeu uns minuts de les vostres classes 

per a que l’estudiantat pugui fer les enquestes. Des del Vicerectorat ens diuen que de 
moment són poques les respostes que han rebut de l’estudiantat de la nostra Escola. 

 
h. LOSU – Explica que com ja sabem és una llei que no millora la precarietat dels nous 

substituts i això ha fet que les postures de la part social i la postura de les  Universitats 
estiguin actualment molt allunyades, ja que no arriben els diners. 

 
TORN OBERT DE PARAULES: 
 
Jaume Miquel, cap secció departament de Mecànica de Fluids, membre nat – Diu que 
voldria més informació sobre el que ha comentat del tema de nova llei LOSU. Quin sou 
cobrarà el professorat substitut? També pregunta sobre la nova organització 
departamental, com està el tema? 
 
Marisa Zaragozá – Diu que encara no sabem el sou que cobraran, però explica que la part 
social vol cobrar el mateix sou que està cobrant la persona que substitueix, per exemple 
quan substitueix a un catedràtic doncs ells volen cobrar com a catedràtics i això 
evidentment, fa que les dues postures estiguin actualment molt allunyades, com us he 
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comentat. Encara no tenim gaire informació. Hi ha un transitori fins el desembre del 2024. 
El problema radica en que aquesta llei s’ha fet sense diners. 
 
Comenta que respecta al nou decret departamental encara no tenim informació. 
 
 

3. Aprovació de la proposta del Pla Estratègic de l’EPSEVG 2023-2026 (Doc 2/3-2023). 
 
Rafael Morillas – Explica que el Pla Estratègic de l’Escola s’ha fet seguint el nou marc que 
la UPC ha presentat dels Plans Estratègics de les Escoles, que és el següent: 
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L’Equip Directiu finalment després de fer tot el procés ha arribat a la conclusió que vol 
assolir 3 reptes amb els seus objectius: 
 
1- Enfortir l’oferta docent del campus – nova oferta 
2- Expandir les aliances locals, nacionals i internacionals. 
3- Visibilitzar l’activitat del Campus. 
 
Evidentment aquest document és un document viu. 
 
TORN OBERT DE PARAULES: 
 
Maite Baile, PDI-A, membre electe – Comenta que per ella estaria millor que el títol del 
document on diu  “creació” hi digués “elaboració” 
 
També comenta que està d’acord amb els 3 reptes, però que ens trobem que l’estudiantat 
dels graus de Mecànica i el de Disseny no poden seguir els seus estudis a la nostra Escola 
ja que no tenim un Màster per ells i estaria bé també poder treballar per aquest tema. 
 
Rafael Morillas – Crec que està bé el canvi en el títol que proposes, demanarem al GPAQ 
si podem fer-ho. 
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Pel que fa el tema dels Màsters, l’objectiu 2 va justament en aquesta línia ja que primer 
hem de poder agafar el millor estudiantat de Grau, ara ja tenim els millors a Disseny i a 
Informàtica, les notes de tall han pujat molt, però encara no en Industrials. Tens raó i crec 
que és una continuació directa. 
 
Marisa Zaragozá – Justament pel tema de poder fer Màsters un dels problemes que tenim 
és que no hi ha professorat doctor per poder impartir-los. I d’altra banda creiem que seria 
molt complicat que tinguéssim 30 estudiants per poder tirar-ho endavant. 
 
Rafael Morillas – Demana si es pot aprovar per consens aquesta proposta.   
 
S’aprova per consens la proposta del Pla Estratègic de l’EPSEVG 2023/2026. 
 
 

4. Aprovació  de  la  documentació  per  a  l’Acreditació Institucional  SGIQ  de  l’EPSEVG 
(Doc 3/3-2023). 

 
Rafael Morillas – Agraeix la feina feta pel Tècnic de Qualitat, el Francisco Muñoz i  
seguidament fa un breu resum del document adjuntat a la convocatòria. 
 
 
 
 

 
 
Francisco Muñoz, PAS  USIRE, convidat – Explica com va tot el procés per l’Acreditació 
Institucional un cop presentada la documentació. Al resum final és que tot aquest procés 
recull tot el que estem fent amb la docència a la nostra Escola. 
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TORN OBERT DE PARAULES: 
 
José Antonio Román, PDI-B, membre electe – Pregunta si en aquest procés s’està també 
acreditant el Sistema de Qualitat i també amb això s’adquireixen els segells d’acreditació? 
 
Francisco Muñoz – Contesta que sí, que s’acredita tot plegat. 
 
Juanjo Aliau, Coordinador del Grau de Disseny i Desenvolupament del Producte, membre 
nat – Es podrà arribar amb aquest tipus d’acreditació a desgranar quin grau està millor o 
quin no va tant bé? 
 
Francisco Muñoz – Amb això acreditem tot el Sistema de Garantia i de moment serà de 
manera global. 
 
Rafa Morillas – Demana si es pot aprovar per consens. 
 
S’aprova per consens l’Acreditació Institucional SGIQ de l’EPSEVG. 
 
 

5. Afers de tràmit. 
 

 
No hi ha afers de tràmit. 
 
 

6. Torn obert de paraules.  
 

Jaume Miquel – Comenta que l’aula VGB104 és una aula que no està correctament 
preparada per poder impartir classes amb totes les garanties, demano que es millori. 
 
També pregunta si des de l’Escola s’ha pensat mesures sobre que s’ha de fer amb 
l’Estudiantat que còpia en les proves avaluables. 
 
Rafael Morillas – El tema de l’aula es veritat i no és una aula adient per fer classes. Farem 
la petició per a que es canviï. 
 
Montserrat Mestres, Cap de la UTG, membre nat – Explica que l’1 de juny és farà una 
revisió general de totes les aules de l’Aulari i entre elles està la VGB104. 
 
Marisa Zaragozá – Respecte al tema de l’estudiantat que copia estem esperant que en el 
proper Consell de Govern s’aprovi el règim disciplinari de l’estudiantat i així podrem 
prendre mesures. 
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S’obre diàleg sobre el tema del comportament actual a classe de l’estudiantat ja que cada 
cop és pitjor. 
 

S’aixeca la sessió a les 14.25h. 
_____________________________________________________________________ 
 
El Secretari Acadèmic   Vist i plau 
  La Presidenta,  
 
 
 
 
 
Rafael Morillas Varón   Marisa Zaragozá Monroig 
_____________________________________________________________________ 
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